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Seguidament es llegeix i s’aprova ei moviment 
de Caixa de l’any 1934 i el BalanQ a fi del ma- 
teix exercici.

Passa a tractar-se de l'elecció de membres del 
Consell per a substituir ais companys que cessen 
regíamentáriament en aquest exercici. Seguida
ment es llegeixen els articles pertinents a aquesta 
referencia.

La Pesidéncia declara que els carrees que aca
ben aquest any són els següents:

Vice-President, Dr. Francesc Ferrando i Es- 
tapá.

Tresorer, Dr. Caries Sala i Parés.
Vocal. Dr. Francesc Imbert i Casacuberta.

Es llegeix a continuado una candidatura que 
és aprovada per adam ado i que al formen els se
güents companys:

Dr. Josep M asip i Ubis.
Dr. Tomás Seix i Miralta.
Dr. Josep M aría Lucena i Raurich.

Com a conseqüéncia de les anteriors eleccions 
el Consell Administratiu per a l’exercici 1935-36 
quedará constituít de la manera següent:

President, Dr. Jacint Vilardell i Permanyer.
Vice-President, Dr. Josep Masip i Ubis.
Comptador, Dr. Albert Folch i P i
Tresorer, Dr. Caries Sala i Pares.
Secretari, Dr. Joaquim Arüm í i Fargas.
Vice-Secretari, Dr. Joan Gibert i Queraltó.
Vocals, Dr. Manuel Corachan i Llort, Dr. Jo

sep María- Lucena i Raurich, Dr. Ricard Roca de 
Viñals, Dr. Joan María Rubíes Monjonell i doc
tor Josep Sarro i Condeminas.

Es passa a Fextrem de l ’Ordre dei Dia que trac- 
ta de les proposicions que es íormulin durant la 
Tunta General i de les quals el Consell jutgi con- 
venient la seva immediata discussió i com sigui 
que no hi ha cap proposició presentada, la Presi
dencia demana si algún deis presents voi for- 
mifiar algún prec o pregunta.

Demana la paraula el Dr. Cavallé sollicitant 
del Consell que indiqui el procediment a seguir 
per tal d ’arranjar les deficiències observades en al 
part administativa.

Ei senyor Secretari Dr. Arum i li contetsa pre- 
gant que no hi hagi cap company que es molesti 
per rebre una notificacio amb l estât actual del 
seu compte corrent.

El Dr. Cavalier torna a insistir en el que abans 
ha manifestât.

A  continuaciô intervé el Dr. Vilardell explicant 
que amb el personal que ara té la Cooperativa 
adéquat pel seu desenvo’upament i amb el nome- 
nament, com s’ha manifestai en FAssemblea del 
Sindicat, d’un inspector General de Comptabi- 
litat, creu que amb aquestes dues coses queda so- 
bradanient assegurada la bona marxa de la Coope
rativa.

El Dr. Montagut fa  un breu comentari sobre 
el mateix assumpte i fa  la proposicio que du
rant très mesos es posi tôt al corrent i que es 
publiquin els saldos en el B u t l l e t î .

El Dr. Coll demana la paraula per a manifes- 
tar que 110 creu convenient la seva pubïicaciô.

El Dr. Vilardell novament contesta remarcant 
la mâxima garantia que representa el nomena- 
ment d’aquest assessor i la impossibilitat que es 
publiquin els rossecs en el B u t l l e t î ,  puix que 
fora posar a les demés cases similars al corrent 
fie forma i marxa de la Cooperativa.

Davant d’aquestes manifestacions, el Dr. Mon
tagut retira la seva proposicio.

Demana la paratfia el Dr. Aleu per a felicitar 
el Consell pel treball fet tenint en compte el poc 
Personal que disposava i la gran tasca realitza- 
da; a més, fa resaltar l’ajut que la Cooperativa 
pot prestar en Tesdevenidor al Sindicat.

El Dr. Vilardell agraeix les paraules pronun- 
ciades pel Dr. Aleu en el seu breu parlament.

No havent-hi cap més assumpte a discutir-se, 
acte seguit la Presidència dona les gracies als 
reunits i déclara dosa la Junta General, aixecant- 
se Ja sessio a ies 12 hores i 15 minuts del ma
teix dia de començada.


